
Zápis 

ze zasedání obecního zastupitelstva obce Ponědrážka 

dne 16.2.2022 
 

Místo konání: budova obecního úřadu  

Zahájení:18.00 hod.  

 

Přítomni: MVDr. Vobr Jiří, Ing. Švarc Jiří, Jindra Jan, Děkan Jaroslav, Ing. Hlivka –Pirasová, 

Zedník Petr 

 

Omluveni: Jana Nováková 

 

Ověřovatelé zápisu : Jan Jindra, Jaroslav Děkan 
 

Zapisovatel: Jana Strouhová 

 

 

 

Starosta obce pan Jiří Vobr přivítal přítomné zastupitele, zkonstatoval, že je přítomno 6 členů 

zastupitelstva obce a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Poté byl přečten návrh programu 

zasedání. Hlasování: 6/0/0  

Kontrolou zápisu z minulého zasedání bylo zjištěno důsledné plnění usnesení zastupitelstva obce. 

  

Program zasedání: 

1. Rozpočtové opatření č. 9/2021 

2. Inventarizace majetku, závazků a pohledávek k 31.12.2021 

3. Zpráva OLH o hospodaření v lese 

4. Pošta, různé 

 

Usnesení č. 2/2022: 

1. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 9/2021, které bylo 

řádně zveřejněno na www.ponedrazka.cz 7.1.2022, schváleno starostou obce 9.12.2021. 

 

2. Předseda inventarizační komise Ing. Jiří Švarc seznámil zastupitele s výsledkem 

inventarizace majetku, pohledávek a závazků k 31.12.2021. Inventarizace fyzická i 

dokladová probíhala v termínu od 1.1.2022 do 31.12.2022   a inventarizační komise 

neshledala nesrovnalosti. 

 

3. OLH – p. Karel Jedlička předložil zastupitelstvu obce přehled hospodaření v lese v roce 

2021.  Lesprojekt Hradec Králové zpracoval nový lesní hospodářský plán, na základě 

evidence z lesního hospodářského plánu budou zadána data do žádosti o dotaci na 

hospodaření v lese – nejpozději do 28.2.2022.  Dále bylo zastupitelstvo seznámeno 

s výsledkem finančního hospodaření v lese. Hajný dále sdělil zastupitelstvu, že by bylo 

potřeba opravit část cesty v lese  v lokalitě „U Chrta“ a v Rudě, především kvůli 

snadnějšímu zajíždění do lesa. Zastupitelstvo se dohodlo, že v roce 2022 se větší mýtní 

http://www.ponedrazka.cz/


těžba uskutečňovat v lese nebude. Pouze nahodilá těžba a náletové dřeviny – min. 400 

m3. Obnova lesních cest bude projednána s CHKO. 

 

4. Starosta obce se vrátil k diskuzi z minulého zasedání a přednesl opět myšlenku zařídit na 

střeše obecního úřadu solární panely  a tepelné čerpadlo vzhledem k úspoře 

elektr.energie. Zastupitelé vyslovili souhlas s touto možností, starosta sežene nabídky na 

realizaci této investice. 

 

 

 

 

Konec zasedání: 19.30 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Jan Jindra    …………………………………………….. 

   Jaroslav Děkan    …………………………………………….. 

 

Zapsala:                       Jana Strouhová    …………………………………………….. 

MVDr. Jiří Vobr          starosta obce    ……………………………………………. 


